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رشد قارچ گونه ضایعاتیها در نبود متولیان ساماندهی/ اعصاب خرد خریداریم!

 دوشنبه ۱۶ خرداد ۱۴۰۱ - ۱۵:۲۰ شناسه خبـر : ۱۱۴۲۷۰

در پنجاه و چهارمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر خرمآباد که رییس سازمان صمت و معاونین وی میهمان 
اعضا شورای اسلامی بود مواردی چون مجوز برداشت شن و ماسه کوهی، وجود ضایعاتیها و صنوف آلاینده مورد

 بررسی قرار گرفت.

به گزارش موج خبر از خرمآباد، در این جلسه پس از مطرح شدن مواردی  چون مجوز برداشت شن و ماسه و ضایعاتیها از

سوی اعضا شورای اسلامی رییس سازمان صمت قول همکاری مساعد داد تا نسبت به رفع مشکلات اقدامات لازم را انجام

دهد.

با توجه به اینکه شهرداری سالانه به شن و ماسه برای پروژههای عمرانی و آسفالت معابر نیاز دارد ، مجوز برداشت شن و

ماسه ضروری است، از طرفی وجود این معدن کاهش هزینه را هم برای شهرداری به دنبال دارد، نکته دیگر وجود

ضایعاتیهای سطح شهر و صنوف آلاینده است که موجب انتقاد شهروندان شده است.

انتقاد از وجود ضایعاتیها
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رییس شورای اسلامی شهر خرمآباد در این جلسه  با اشاره به اینکه شهروندان نسبت به وحود ضایعاتیها در سطح شهر

گلایهمند هستند، افزود: روزانه در خصوص جمعآوری ضایعاتیها از سطح شهر تماسهایی داریم، این در حالی است که

شاهد رشد قارچ گونه ضایعاتیها در سطح شهر هستیم.

رضا بیرانوند گفت: انتظار ما این است که سازمان صمت برای انتقال و ساماندهی ضایعاتی به خارج از شهر با شهرداری

تعامل لازم را داشته باشد، زیرا وجود ضایعاتی چهره و فضای شهر را مخدوش کردهاند، موضوع دیگر اینکه وجود

ضایعاتی در سطح شهر موجب ناامنی و سرقتهای زیادی شده اند.

وی افزود: اکثر ضایعاتیها شبانهروری فعالیت می کنند چون کنترلی روی انها صورت نمیگیرد، همین امر موجب

نگرانی شهروندان شده است.

این عضو شورای اسلامی شهر خرمآباد همچنین به وجود صنوف الاینده در سطح شهر اشاره کرد و گفت: در گذشته

برخی از صنوف به خارج از شهر انتقال داده شد اما این کار ناقص اجرا شد، یکی از دلایل ان هم نبود زیرساخت های

مناسب در شهرک صنوف زاگرس است.

بیرانوند بیان کرد: با توجه به اینکه فعالیت صنوف الاینده در سطح شهر ترافیک، سد معبر و آلودگی صوتی را به دنبال

دارد، انتفال آنها به خارج از شهر ضروری است.

مجوز برداشت شن و ماسه کمک به کاهش هزینه شهرداری است

دیگر عضو شورای اسلامی شهر خرمآباد نیز با اشاره به اینکه بخش عمدهی از مصالحی را که شهرداری نیاز دارد مربوط

به کارخانه شن و ماسه است، اظهار کرد: انتظار داریم که سازمان صمت همکاری لازم را برای صدور مجوز برداشت شن و

ماسه رودخانهی داشته باشد، زیرا این اقدام کمک بزرگی به شهرداری است.

کرم نعمتی افزود: نبود مجوز معدن شن و ماسه باعث شده شهرداری برای تامین مصالح مورد نیاز خود هزینه زیادی را

متحمل شود، بنابراین وجود مجوز برداشت شن و ماسه کاهش هزینه شهرداری را به دنبال دارد.

نبود معدن شهرداری را مجبور به خرید مصالح نامرغوب میکند
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رییس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر خرمآباد هم با تاکید بر اینکه مجوز معدن شن و ماسه یکی از ضروریات برای

شهرداری است، عنوان کرد: حدود یکسال است که  پیگیر مجوز هستیم اما تاکنون موفق نشده ایم، در حالی که به دلیل

نبود مجوز ناچار هستیم شن و ماسه بی کیفیت را برای آسفالت معابربا قیمت بالا خریداری کنیم.

 حجت احمدی پور خاطرنشان کرد:  با توجه به اهمیت معدن اختصاصی شن و ماسه امیدواریم سازمان صمت تعامل لازم

را داشته باشدف تا شاهد افزایش کیفیت آسفالت معابر و پروژههای عمرانی  باشیم. 

سازمان صمت مجوز برداشت شن وماسه را ویژه دنبال کند

شهردار خرمآباد هم با بیان اینکه  یکی از معضلاتی که شهرداری با آن مواجه  است نبود معدن شن و ماسه است،

اظهارکرد: با توجه به وسعت  شهر خرمآباد و وضع معابر و آسفالت سطح شهر وجود معدن شن و ماسه  برای شهرداری

ضروری است تا بتواند خدمات دهی مطلوبی به شهروندان داشته باشد.

سعید فتوحی افزود: سال گذشته شهرداری 10 میلیارد تومان مصالح شن و ماسه خریداری کرده و امسال هم تاکنون 3

میلیارد تومان خریداری کرده است، با توجه به اینکه بیشتر کارخانجات به صورت  نقدی مصالح را عرضه میکنند

مشکلات زیادی برای شهرداری ایجاد شده است.

وی تاکید کرد: انتظار ما این است که سازمان صمت لرستان مجوز معدن شن و ماسه را به طور ویژه  برای شهرداری

دنبال کند.

شهردار خرمآباد  وجود ضایعاتیها در سطح شهر را از دیگر معضلات عنوان کرد و گفت: ضایعاتی های سطح شهر چهره و

مبلمان شهر را مخدوش کرده است ، با وجود اینکه  شهرک صنوف ضایعاتیها باید حتما خارج از شهر باشد اما متاسفانه

شاهد فعالیت شبانه روزی ضایعاتی ها هستیم.

فتوحی خاطر نشان کرد: با توجه به اینکه شهرداری به تنهایی قادر به ساماندهی آنها نیست، باید شهرداری، منابع طبیعی

و سازمان صمت با هم افزایی نسبت به رفع این مشکل اقدام کنند.

سازمان صمت پای کار است
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رییس سازمان صمت لرستان هم پس از شنیدن صحبت و درخواست اعضا شورای شهر در خصوص دخواست شهرداریهای

استان به ویژه شهرداری خرمآباد مبنی بر صدور مجوز معدن شن و ماسه توضیح داد: ما در اولین جلسه شورای معادن

که برگزار شد ، مصوب کردیم که برای تامین مصالح پروژههای عمرانی شهرداریها مجوز صادر میکنیم، منتهی به شرط

اینکه خارج از محدوده شهر باشد و محیط زیست و منابع طبیعی استعلام لازم را ارائه کنند.

بهمن جعفری افزود: من به شهرداری و اعضا شورای شهر قول میدهم در صدور مجوز معدن و پروانه اکتشاف همکاری

لازم را خواهیم داشت، زیرا این کار یک اقدام عام المنفعه است.

وی گفت: اما در خصوص مراکزضایعاتی باید بگویم ما تنها  برای عمده فروشان ضایعات فلزی مجوز صادر کنیم،

ساماندهی هم بر عهده خود شهرداری است.

رییس سازمان صمت لرستان خاطر نشان کرد: اما این آمادگی را داریم که زمین مورد نیاز را برای انجام فعالیت در شهرک

صنعتی شماره دو واگذار کنیم.

انتهای پیام/ 
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